
Nyländska Nationen vid Åbo Akademi r.f. Protokoll

Vårmöte

Nationsmöte 2

När: 9.4.2024 kl.18:30

Var: ASA A120 stora auditoriet, Fänriksgatan 3, 20500 Åbo

Närvarande: Linnéa Henriksson, Rasmus Österlund, Patricia Ståhlberg, Elin Eklöf, Jacob

Österman, Oliver Söderström, Emma Nordlund, Emilie Jäntti, Ronja Fast, Linn Hyttinen,

Rebecca Bergholm, Harri Valo, Linda-Maria Frantz, Ines Latvala, Alexander Blomqvist,

Henrik Ståhl, Jalo Rämö, Sebastian Sandström

Ärenden:

§1. Mötets öppnande

Mötet öppnades klockan 18.34.

§2. Konstaterande av mötets stadgeenlighet och beslutsförhet

Kallelse till föreningsmöte utfärdas senast sju dagar före mötet till föreningens

medlemmar genom ett kallelsebrev per e-post. (Stadgar för Nyländska Nationen vid Åbo

Akademi r.f. §15)

Linnéa Henriksson konstaterade att kallelsen till mötet skickades iväg i tid. Mötet

konstaterades vara stadgeenligt sammankallat och beslutsfört.

§3. Val av ordförande för mötet



På förslag av Ronja Fast valdes Linnéa Henriksson som ordförande för mötet.

§4. Val av sekreterare för mötet

På förslag av Ronja Fast valdes Linn Hyttinen till sekreterare för mötet.

§5. Val av två protokolljusterare och vid behov två rösträknare för mötet

På förslag av Rebecca Bergholm är protokolljusterare och rösträknare samma personer.

Ines Latvala nominerar sig själv och Linda-Maria Frantz till protokolljusterare.

Mötet godkände detta och Ines Latvala och Linda-Maria Frantz valdes till protokolljusterare

och vid behov rösträknare för mötet.

§6. Godkännande av föredragningslistan

Föredragningslistan godkändes utan ändringar.

§7. Godkännande av protokoll från revisionsmöte 29.2.2024

Protokollen för revisionsmöte 29.2.2024 godkändes utan ändringar.

§8. Föredragning av föreningens bokslut 2023

Rasmus Österlund presenterar föreningens bokslut 2023.

Rebecca Bergholm undrar om det finns en renskrivning med jämförelsetal, Rasmus Österlund

svarar nej men han skickar bokslutet för 2022 som jämförelse. År 2022 såldes betydligt mera

av bland annat nationsband, pinsar och halarmärken. Intäkterna från sommarträffen var högre

men övriga intäkter var lägre än förra året. Det var många deltagare på Vårbalen så det blev

stora intäkter från det. Webbsidan är förnyad. Föreningen fick nästan lika mycket spons som

tidigare och bankavgifterna har minskat. Föreningen gick 6,91€ på plus. Summan på kontot

har inte ändrats mycket sen i fjol. Stipendiekontot är avslutat på grund av att det inte används.



§9. Föredragning av föreningens verksamhetsberättelse 2023

Emma Nordlund presenterar verksamhetsberättelsen för 2023.

Nyländska Nationen har ordnat 39 evenemang och sex nationsmöten varav två varit extra,

samt deltagit på 38 evenemang. Det har ordnats sitzar, pop ups och nationskvällar och

föreningen har deltagit på specialföreningsmässan och gulnäbbsakademin. Samarbetet med

de andra nationerna och Skärgårdsbaren har upprätthållits. Årsfesten kunde hållas i mars. I

slutet på förra året hade föreningen 362 medlemmar, avgiften har inte ändrats sedan

föregående år. Vi har fått 131 nya medlemmar och 768€ i medlemsavgifter. Det finns 30

protokollförda styrelsemöten. NyläNNingen fick en arbetsgrupp och de bestämde att

tidningen utkommer digitalt och att det trycks 50 fysiska exemplar. Teman var krabbis, gulis

och vinter och ljus. En ny hemsida har tagits i bruk. Webbadressen är samma som tidigare

och PR-chef Emilia Sundström har haft huvudansvar för den. Sex evenemang har

fotograferats och bilderna har publicerats i bilderboken.

Sociala medier har använts aktivt för marknadsföring. Instagram används mest aktivt, där har

föreningen 1322 följare. Tiktok har börjat användas lite mera. BloggeNN avslutades då det

inte längre fanns intresse, den kommer att finnas kvar men inte uppdateras. Det beställdes

halarmärken till fyra evenemang plus Porgå märket. Föreningen köpte ett tält med väggar och

dörr som användes under gulisintagningarna. Kansliturerna har hållits onsdagar klockan

16–17 på SFK som vanligt. Föreningen har fortsatt samarbete med Skärgårdsbaren och ÅST.

Både styrelsen och funktionärerna har reppat mycket på olika evenemang.

Avslutningsvis har året varit fullspäckat med evenemang som medlemmarna verkar ha gillat,

styrelsen och medlemmarna har besökt vänföreningar utomlands. På initiativ av Emilie Jäntti

har det påbörjats nya miljö- och jämlikhetsplaner.

§10. Föredragning av verksamhetsgranskarnas berättelse

Rebecca Bergholm och Sebastian Sandström presenterar verksamhetsgranskarnas berättelse.

Verksamhetsgranskarna har granskat bokslutet och enligt granskningen ges en tillräckligt

rättvisande bild av den ekonomiska ställningen så inget är öppet för bokslutets del och den

kan godkännas. Rebecca Bergholm berättar att de kollat extra mycket på



kostnadsersättningen samt evenemangsintäkter och kostnader. Verksamhetsgranskarna har

också kontrollerat verksamhetsberättelsen. Som allmän kommentar så behövs det lyftas fram

sådant man bör beakta vid läsande av rapporter. De tycker att det gjorts bra initiativ med

miljö- och jämlikhetsplanen. Verksamheten har inte varit avvikande från tidigare år. Sebastian

Sandström lyfter fram att eftersom reglementet inte följts så har det blivit lite rörigt i slutet av

året då allt ska sammanfattas, tidvis har brister upptäckts för sent, vissa inköp har varit dyrare

än de skulle behöva vara på grund av för sena inköp och det påpekas att avsatta kostnader

som inte använts sedan 2022 bör användas. Rebecca Bergholm lyfter fram att många intäkter

inte blivit inbetalningar och att pengarna ska bokföras noggrannare. Dokumentationen av

verksamheten längs året har varit bristande och det ska finnas tydligare och mer konsekventa

ekonomiska beslut i protokollen så man vet var transaktioner grundar sig.

Verksamhetsgranskarna rekommenderar att ansvarsfrihet för styrelse 2023 beviljas efter att

medlemsregistret är i skick och de sista fysiska bilagorna av ekonomin är inlämnade så att

styrelse 23 inte har öppna skulder till föreningen. Ines Latvala undrar om det behövs en

deadline för kraven för ansvarsfrihet. Alexander Blomqvist funderar om det finns något man

kan göra för att undvika samma misstag i framtiden. Rebecca Bergholm svarar att på förslag

av Felix Räykkylä skulle det införas en kvartal granskning via äldres råd. Ekonomiutskottet

skulle rapportera till dem och de granskar halvårsbokslutet.

Emilie Jäntti påstår att oftare granskning inte alltid är lösningen för att något ska fungera

bättre, men säger att styrelse 23 borde ha sett noggrannare på reglementet och att det borde ha

frågats om hjälp mer, och då skulle styrelse 23 inte vara i denna situation. Hon påstår att flera

granskningar inte är den bästa lösningen och att det skulle bli svårt för nuvarande styrelsen att

utveckla saker om det hela tiden finns granskningar. Sebastian Sandström håller med Emilie

Jäntti om att inte öka antalet kontroller, han tycker att det största problemet under förra året

var att kontinuiteten av informationsdelning varit bristande. Han tycker att

verksamhetsgranskarna borde ha varit ett bättre stöd vid halvårs granskningen.

Rebecca Bergholm konstaterar att bokslutsdokumentet kan godkännas, men enligt

verksamhetsgranskarna kan ansvarsfrihet inte beviljas.

Linnéa Henriksson konstaterar att NyläNNingen inte fyller någon specifik funktion eftersom

man i dagens läge får information om nationen från så många andra platser. Hon påpekar att

man borde fundera på vad man upprätthåller bara för upprätthållandets skull.



Henrik Ståhl anländer till mötet klockan 19.29.

Jalo Rämö avlägsnade sig klockan 19.30.

Styrelse 23 avlägsnar sig så att mötet kan besluta om deras ansvarsfrihet.

Linnéa Henriksson föreslår att man borde lägga till i paragraf 11 att man godkänner

verksamhetsberättelsen och bokslutet. Ines Latvala konstaterar att på basis av diskussionen

ska ansvarsfrihet inte beviljas styrelse 23 innan rekommendationerna möts. Om de möts före

nästa nationsmöte beviljas ansvarsfriheten då. Alexander Blomqvist understöder detta.

Linnéa Henriksson föreslår att ärendet bordläggs, detta understöds också av Alexander

Blomqvist. Ines Latvala tycker att styrelse 23 slipper för lätt undan eftersom ärendet

bordlagts tidigare och brister ändå uppkommit. Hon påstår att ett klart nej skulle visa för den

gamla styrelsen att de faktiskt har ett ansvar och att detta skulle visa till den nya styrelsen hur

man inte ska göra.

Sebastian Sandström tycker dock att ett rakt nej skulle vara jobbigare än att bordlägga ärendet

eftersom de ändå inte blir ansvarsfria innan de beviljas ansvarsfrihet, men påpekar ändå att

problemen som uppstått inte skulle finnas om man följt reglementen. Rebecca Bergholm

håller med, om bristerna korrigeras kan ansvarsfriheten beviljas.

Verksamhetsgranskarna anser att bokslutet och verksamhetsberättelsen kan fastställas, det

som finns kvar är medlemsregistret och de sista fysiska bilagorna. De anser att det skulle vara

mest ändamålsenligt att bordlägga. Alexander Blomqvist föreslår att det nu skulle vara dags

att rösta om att ärendet bordläggs. Linnéa Henriksson håller med om att det borde finnas en

deadline och att uppföljningen blir lättare om man inte beviljar ansvarsfrihet. Jacob Österman

föreslår en diskussion mellan styrelse 23 och 24 för att fixa medlemsregistret.

§11. Beviljande av ansvarsfrihet för den avgående styrelsen, samt behandling av andra

frågor som styrelsens och verksamhetsgranskarnas berättelser kan ge anledning till

Förslag: Bokslut och verksamhetsberättelsen fastställs och beviljandet av styrelse 23

ansvarsfrihet bordläggs med verksamhetsgranskarnas krav. Det behövs inte ett extra möte.



Beslut: Ansvarsfriheten bordläggs till nästa nationsmöte.

Styrelse 23 återvände till mötet klockan 19.56.

§12. Val av årsfestmarskalk(ar) för årsfesten 2025

Det har inte kommit några intresseanmälningar för årsfestmarskalk. Ines Latvala anser att

planeringen måste påbörjas även om det inte finns en marskalk, ansvaret faller då på

styrelsen. Någon som sitter i den nuvarande styrelsen ska inte ställa upp som marskalk men

styrelsen får makten att välja marskalken. Emilie Jäntti säger att hon kanske kunde ställa upp

som marskalk om någon annan också ställer upp.

Förslag: Styrelsen får makten att välja marskalk(ar)

§13. Val av medlemmar till alumninämnden

Ingen alumn kunde närvara på mötet men Jesse Nurminen, Jannica Lindholm, Sandra

Weckström och Julia Kortelainen har meddelat intresse för att bli medlemmar i

alumninämnden.

Mötet godkände detta och de ovannämnda personerna valdes in till alumninämnden.

§14. Genomgång av ordningsreglementsreformen

Förslag: Genomgång av ordningsreglementsreformen förflyttas till nästa nationsmöte. Det

ska hållas ett möte i maj eftersom vissa saker som ska läggas till inte kan skrivas efter maj.

Beslut: Genomgången flyttas till nästa nationsmöte.

§15. Val av övriga funktionärer-

Alexander Blomqvist undrar vilka alla poster som finns.



Henrik Ståhl ställde upp i PR-utskottet. Mötet godkände detta och valde Henrik Ståhl till

funktionär för PR-utskottet.

§16. Meddelanden

Ronja Fast meddelar att styrelse 24 håller på med möten och planerar evenemang. Det skulle

ordnas en sitz men på grund av lågt deltagarantal avbokades den. Årsfesten gick mycket fint.

Fast önskar att alla kommer på Wappmiddagen 30.4 på Kåren och på första maj picknicken.

Linnéa Henriksson berättar att hon före årsfesten fått ett samtal av Auli Hallenius som

berättade att hon inte insett vilken betydelse det hade för henne att Nyländska Nationen

kontaktat henne och att Björn Hallenius priset ännu delas ut till hans minne.

§17. Övriga ärenden

Inga övriga ärenden.

§18. Mötets avslutande

Mötet avslutades klockan 20.09.

_____________________________ _____________________________

Ronja Fast, kurator 2024 Linn Hyttinen, sekreterare 2024

_____________________________ _____________________________

Ines Latvala, protokolljusterare Linda-Maria Frantz,

protokolljusterare


